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Protokół Nr 3/XIX/2012 
 
 
z XIX sesji zwyczajnej Rady Gminy w Boronowie, która odbyła się w dniu 29 marca 2012r. 
w sali Urzędu Gminy w Boronowie w godz. 16.00 –18.15. 
 
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż otworzył sesję stwierdzając prawomocność 
obrad, gdyż na stan 15 radnych w posiedzeniu uczestniczyło 12 radnych: 
Radny Lesław Podolski– nieobecny usprawiedliwiony 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Wójt Gminy – Rufin Majchrzyk 
Skarbnik Gminy- Małgorzata Cyl 
Sekretarz Gminy- Szymon Żyłka 
Radca Prawny- Mirosława Sulewska 
Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury- Bogusława Leśniowska 
 
oraz mieszkańcy 
 
Ad. 2 
 
Wójt Gminy Rufin Majchrzyk zaproponował wprowadzenie do porządku obrad punktu 13a: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 19/XVIII/2012 Rady Gminy w Boronowie 
z dnia 29 lutego 2012 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Boronowie.  
Rada Gminy 12 głosami za (jednogłośnie) przegłosowała wprowadzenie do porządku obrad 
punktu 13 a.  
Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad po wprowadzonej zmianie.  
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr 2/XVIII/2012 z sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach radnych podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 
5. Informacje z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Boronów na 2012 rok.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012-

2021.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania planu działalności 

Instytucji Kultury- Gminnego Ośrodka Kultury w Boronowie za okres od 1 stycznia 
2011 do dnia 31 grudnia 2011r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Boronów w 2012 roku.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 29/XXXVIII/2002 r. Rady Gminy w 
Boronowie z dnia 14 maja 2002 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem gminy Boronów na lata 2012-2016.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej.  
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13. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
nie stanowiącym własności gminy.  

13 a.      Podjecie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 19/XVIII/2012 Rady Gminy w 
Boronowie z dnia 29 lutego 201 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Boronowie.  

14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 
15. Interpelacje i zapytania radnych. 
16. Wolne głosy i wnioski. 
17. Sprawy różne. 
18.         Zakończenie sesji 
 
Rada Gminy 12 głosami za (jednogłośnie) przyjęła odczytany porządek obrad.  
 
Ad. 3 
 
Na sesję Rady Gminy dołączył radny Witold Stawiarz. 
Rada Gminy nie wniosła uwag do protokołu nr 2/XVIII/2012 z poprzedniej sesji. Przyjęła 
protokół 11 głosami za, 2 głosy wstrzymujące. 
 
Ad. 4 
 
W okresie między sesjami odbyły się trzy posiedzenia Komisji: 
- dnia 09.03.2012 r. – posiedzenie Komisji Rewizyjnej 
                                - posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 
- dnia 26.03.2012 r. – posiedzenie Komisji Budżetu, Finansów, Inwentaryzacji i Rozwoju     
                                   Gminy.  
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Inwentaryzacji i Rozwoju Gminy Irena 
Brol omówiła poruszane na posiedzeniu komisji zagadnienia. W porządku obrad Komisji 
pojawiły się między innymi następujące tematy: omówienie trwających i planowanych 
inwestycji w gminie, zapoznanie ze złożonymi wnioskami o dofinansowania celowe 
inwestycji i sposobem ich realizacji. Sekretarz Gminy w trakcie posiedzenia Komisji omówił 
realizowane przez gminę inwestycje oraz zapoznał zebranych z wysokością i rodzajem dotacji 
na poszczególne inwestycje realizowane w gminie.  
W sprawach różnych członkowie Komisji poruszali następujące tematy: 
- naprawa kładki na Leńcy, 
- montaż oświetlenia skrzyżowania ulic Wolności, Poznańskiej i Wojska Polskiego, 
- problem bezpańskich psów (padła propozycja zamieszczenia w biuletynie ogłoszenia:” Kto 
przygarnie psa?”), 
- systematyczna wymiana niesprawnych hydrantów, 
- naprawa uszkodzonych nawierzchni asfaltowych na drogach gminnych, 
- montaż odpowietrzników instalacji wodociągowej, 
- wykup terenu pod plac zabaw w miejscowości Dębowa Góra, 
-montaż dodatkowego oświetlenia w Dębowej Górze i inne. 
Ponadto członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekty uchwał budżetowych 
przygotowanych na sesję Rady Gminy w Boronowie.  
 
Dnia 12.03.2012 r. odbyło się spotkanie z projektantem firmy „Gra-Mar” dotyczące 
wykonania projektu budowlano-wykonawczego przebudowy wraz z odwodnieniem ul. 



3 

 

Polnej, Szkolnej, Krótkiej i Smolnej. W spotkaniu uczestniczyli radni Irena Czernecka, 
Aniela Frania i Sławomir Badura.  
 
 
Ad. 5 
 
Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami - informacja stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 6 
 
Skarbnik Gminy Małgorzata Cyl wyjaśniła radnym, że zmiany w budżecie gminy na 2012 
rok wprowadzone w tej uchwale polegają na zmniejszeniu o kwotę 9000 zł środków 
zaplanowanych na realizację zadania: program niskiej emisji i zwiększeniu środków o tę 
kwotę na wynagrodzenia dla animatorów pracujących na boiskach wielofunkcyjnych „Orlik” 
w Boronowie. 
 
Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 20/XIX/2012 w sprawie 
zmian budżetu gminy Boronów na 2012 rok.   
 
Ad. 7 
 
Skarbnik Gminy poinformowała, że konsekwencją podjęcia uchwały nr 20/XIX/2012 oraz 
wprowadzenia zarządzeń Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym są zmiany w WPF 
przedstawione w proponowanej uchwale.  
 
Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 21/XIX/2012 w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012-2021.  
 
Ad. 8 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę radnych, że w załączniku nr 3 sprawozdania, 
w punkcie 5 brakuje kwoty w miejscu zobowiązania krótkoterminowe. Winna znajdować się 
tam kwota 78,80 zł.  
W celu zaopiniowania sprawozdania zebrały się dwie Komisje: Komisja Rewizyjna oraz 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki.  
Zarówno Komisja Rewizyjna, jak i Komisja Kultury, Sportu i Turystyki spotkały się w 
Gminnym Ośrodku Kultury. W posiedzeniu uczestniczyła dyrektor Gminnego Ośrodka 
Kultury Pani Bogusława Leśniowska.  
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Jolanta Sierańska zabrała głos w celu omówienia 
przebiegu posiedzenia.  
Komisja losowo wytypowała do kontroli następujące imprezy lokalne: 
- „Hiszpańskie klimaty”, 
- „Dzień Boronowa”, 
- impreza plenerowa dla mieszkańców Boronowa. 
Sprawdzono faktury pod względem merytorycznym i rachunkowym. Z każdej 
z organizowanych imprez odprowadzany jest Zaiks oraz w przypadku faktur-23% VAT. 
Komisja wypracowała następujące wnioski: 
- wykaz imprez w porządku chronologicznym, aby część opisowa była bardziej czytelna, 
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- rozliczenie każdej imprezy powinno zawierać dane według: sponsoring+ dotacja+ środki 
własne, 
- zestawienie w formie tabelki kosztów imprez za dany rok w porównaniu do roku ubiegłego. 
W sprawach różnych natomiast członkowie Komisji zasugerowali, aby zwracać szczególną 
uwagę na wybór zespołów oraz prowadzących imprezy. Na koniec posiedzenia Komisja 
zwiedziła remontowane pomieszczenia.  
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Witold Stawiarz  
przedstawił przebieg posiedzenia Komisji. Członkowie Komisji skupili się na ocenie 
działalności merytoryczno-artystycznej. Dyrektor GOK Bogusława Leśniowska 
zaprezentowała pokrótce działalność instytucji w ubiegłym roku, przedstawiła problemy 
z jakimi się borykała, między innymi zalanie piwnic GOK z powodu zatkania kanalizacji, czy 
też warunki pogodowe, które zmusiły organizatorów do przeniesienia imprezy plenerowej do 
budynku GOK.  
Radni zapoznali się z działalnością kółek zainteresowań, ocenili stan czytelnictwa oraz kwoty 
przeznaczone na zakup nowych książek. Radni zostali poinformowani, że pomieszczenia 
GOK są udostępniane uczniom naszej szkoły, korzystają z nich również stowarzyszenia 
działające na terenie gminy. Członkowie Komisji wyrazili zadowolenie z pozyskania przez 
panią dyrektor dodatkowych środków zewnętrznych na dofinansowanie organizacji dożynek, 
między innymi w kwocie 18 850 z PROW. Należy nadmienić, że dożynki cieszą się dużym 
zainteresowaniem społeczności. Nie wszystkie jednak przedsięwzięcia organizowane przez 
GOK wyróżniają się dużą frekwencją, na przykład spotkania z ciekawymi ludźmi. Próbą 
rozwiązania tego problemu może być zakup baneru reklamowego- tablicy świetlnej, 
zamontowanej na froncie budynku GOK. W dalszej części posiedzenia, członkowie Komisji 
rozmawiali również o organizacji tegorocznych dożynek. Padła propozycja wystosowania do 
Wójta Gminy  wspólnego wniosku obu Komisji o włączenie do organizacji dożynek i 
uczestnictwo w nich pracowników Urzędu Gminy. Padły również krytyczne uwagi odnośnie 
uczestnictwa radnych naszej gminy w organizowanych przez GOK imprezach. Członkowie 
Komisji zwrócili uwagę na słabą słyszalność w namiocie plenerowym podczas festynów. W 
związku z tym wnioskują o dodatkowe głośniki poprawiające akustykę. Omówiono także 
remont sceny plenerowej, planowany zakres robót oraz terminy realizacji. Na zakończenie, 
członkowie Komisji poprosili dyrektorkę GOK Bogusławę Leśniowską, aby dane i kwoty ze 
sprawozdania były przekazywane w bardziej czytelnej formie, np. w formie tabelki sumującej 
koszty poszczególnych imprez.  
Radna Irena Brol zwróciła uwagę, aby w sprawozdaniu GOK ująć działalność orkiestry 
dętej pod dyrekcją pana Lesława Podolskiego.  
Dyrektor Bogusława Leśniowska wyjaśniła, że w sprawozdaniu są ujęte przedsięwzięcia 
organizowane przez GOK. W ubiegłym roku orkiestra brała udział w imprezach, których 
organizatorem była Parafia w Boronowie, stąd nie została ujęta w sprawozdaniu.  
 
Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 22/XIX/2012 w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z wykonania planu działalności Instytucji Kultury- Gminnego 
Ośrodka Kultury w Boronowie za okres od 1 stycznia 2011 do dnia 31 grudnia 2011r. 
 
Ad. 9 
 
Wójt Gminy poinformował radnych, że obowiązek zajmowania się bezdomnymi zwierzętami 
spoczywa na samorządach gminnych, co generuje spore koszty i nakłada na gminę dodatkowe 
obowiązki. Aby uporać się z problemem bezpańskich psów można pomyśleć o czipowaniu 
tych zwierząt.  
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Radna Irena Brol zaproponowała, że dobrym rozwiązaniem byłoby prowadzenie akcji 
przygarnięcia bezdomnego zwierzęcia, na przykład w biuletynie gminnym.  
Radny Bogdan Hutsz zauważył, że sporo psów jest zostawianych przez swoich właścicieli 
na parkingach, a nawet te, które mają właściciela często błąkają się bez nadzoru na terenie 
gminy.  
Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 23/XIX/2012 w sprawie 
przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Boronów w 2012 r.  
 
Ad. 10 
 
Wójt Gminy zgłosił uwagę do treści punktu 2, podpunktu 1 w § 5 zmienianej uchwały. 
Zamiast treści „ poniżej 3 m2” powinno być „poniżej 10 m2”. 
Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) przyjęła zaproponowaną poprawkę do treści 
projektu uchwały. 
Radna Irena Brol zauważyła również nieścisłość w zapisie w § 1, ustęp 1, punkt 1, podpunkt 
b. W zapisie „powierzchnia pokoi przypadająca na członka gospodarstwa domowego najemcy 
nie może być mniejsza niż 10 m2…” słowo mniejsza należy zamienić słowem większa.  
Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) przyjęła zaproponowaną poprawkę do treści 
projektu uchwały.  
Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 24/XIX/2012 w sprawie 
zmiany uchwały nr 29/XXXVIII/2002 r. Rady Gminy w Boronowie z dnia 14 maja 2002 r. w 
sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy.  
 
Ad. 11 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, że uchwała jest podejmowana po raz kolejny, ze względu na 
niewielkie błędy znajdujące się w treści uchwały. 
  
Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 25/XIX/2012 w sprawie 
przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Boronów 
na lata 2012-2016.  
 
Ad. 12 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, że przedmiotem uchwały jest nabycie przez gminę nieruchomości 
położonej na ulicy Ks. Adamka w Boronowie celem przeznaczenia jej na drogę gminną.  
 
Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 26/XIX/2012 w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej.  
 
Ad. 13 
 
Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy dotacji przewidzianej 
w budżecie Gminy równej 15 tyś złotych dla Parafii w Boronowie przeznaczonej na 
renowację ołtarza głównego. 
 
Wójt Gminy dodał, że proboszcz parafii złożył w Urzędzie Gminy wniosek o dotację na 
kwotę 18 tyś. złotych, jednakże do uchwały budżetowej wprowadzono kwotę 15 tyś i tej 
kwoty nie można teraz zwiększyć.  
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Radny Bogdan Hutsz zadał pytanie, czy nie można uchwałą przesunąć kwoty między 
działami, aby uzyskać żądaną kwotę 18 tyś.  
Radca Prawny Mirosława Sulewska wyjaśniła, że nie ma takiej możliwości. Określona 
w budżecie kwota dotacji nie może być na to zadanie zmieniona.  
Radny Krystian Jaksik zapytał, czy kwota będzie przekazana bezpośrednio po podjęciu 
uchwały, czy po przedstawieniu rachunków za wykonane zadanie. 
Wójt Gminy odpowiedział, że procedury te są ujęte w uchwale o zasadach i trybie 
postępowania w przypadku udzielania dotacji. Następuje to jednak przeważnie po 
przedstawieniu rachunków.   
Radny Paweł Sukiennik zapytał, czy można ponownie udzielić dotacji na to samo zadanie. 
Radca Prawny Mirosława Sulewska odpowiedziała, że na to samo zadanie nie można. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że dotacja obejmuje renowację i konserwację niektórych elementów 
zadania. Nie jest to dotacja na całość realizowanego zadania.   
 
Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 27/XIX/2012 w sprawie 
przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków, nie stanowiącym własności gminy.  
 
Ad. 13 a 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, że w projekcie uchwały zostały wprowadzone dwie poprawki, dlatego 
uchwała jest ponownie podejmowana. 
 
Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 28/XIX/2012 w sprawie 
zmiany uchwały nr 19/XVIII/2012 Rady Gminy w Boronowie z dnia 29 lutego 2012 r. 
w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boronowie.  
 
Ad. 14 
 
Wszelkie interpelacje były na bieżąco wyjaśniane, odpowiedzi na nie Wójt Gminy udzielił 
w przedstawionym sprawozdaniu z działalności między sesjami.  
 
Ad. 15 
 
Radny Bogdan Hutsz zapytał Wójta Gminy, dlaczego na przerwach dzieci nie mogą 
korzystać z „Orlika”. Zwrócił uwagę, że „Orlik” powinien być ogólnodostępny, żeby 
młodzież nie musiała wyjeżdżać poza Boronów i korzystać z boisk innych gmin.  
Wójt Gminy odpowiedział, że dzieci ze szkoły mogą do godziny 16 korzystać z boiska 
poliuretanowego pod opieką nauczyciela, natomiast po godzinie 16 boiska są udostępniane 
pozostałej młodzieży naszej gminy, która może na nich przebywać w obecności animatorów. 
Szczegółowe zasady korzystania z boisk, godziny otwarcia oraz numery kontaktowe do 
animatorów będą zamieszczone w najbliższym Biuletynie Informacyjnym.  
Radna Irena Brol potwierdziła, ze nauczyciele wraz z dziećmi mogą korzystać z boisk, ze 
względów pogodowych nie robią teraz jednak tego zbyt często. Radna Jolanta Sierańska 
dodała, że dzieci korzystają również podczas przerw z małej sali gimnastycznej. 
Radny Marian Ślęzok przyznał, że należy dołożyć starań o poszanowanie boisk, dlatego 
konieczny jest nadzór, aby boiska jak najlepiej i jak najdłużej służyły mieszkańcom.  
Radny Bogdan Hutsz zwrócił się z pytaniem do Radczyni Mirosławy Sulewskiej, czy gmina 
ma obowiązek sprawdzić dofinansowanie do prywatnego przedszkola.  
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Radca Prawny Mirosława Sulewska odpowiedziała, że dotacja z reguły bywa rozliczana co 
miesiąc, ale należałoby  to sprawdzić w uchwale, która reguluje tryb rozliczania dotacji.  
Radna Jolanta Sierańska zabrała głos w tej sprawie i wyjaśniła, że dotacja jest 
przekazywana co miesiąc i tak jest również rozliczana. Końcowe rozliczenie następuje po 
roku. Wójt w celu sprawdzenia prawidłowości wykorzystania dotacji może powołać komisję 
lub audyt.  
Wójt Gminy uzupełnił, że dotacja przekazywana jest na dzieci od 2,5 do 5 lat. Jest to 
skrupulatnie pilnowane przez pracownika gminy, gdyż kwota ta zmienia się w zależności od 
tego, ile dzieci w danym miesiącu ukończyło wymagany wiek.  
Radny Krystian Jaksik zwrócił uwagę, że należałoby po zimie uzupełnić kruszywem drogi 
gruntowe.  
Wójt Gminy odpowiedział, że przed Świętami Wielkanocnymi gmina zajmie się tym 
problemem. Asfaltowe drogi gminne będą wyremontowane najpierw, a jeżeli chodzi o drogi 
gruntowe należy dostosować się do odpowiednich warunków atmosferycznych (musi być 
wilgotne podłoże).  
Radny zapytał również o przesunięcie boiska do siatkówki na boisku w Grojcu. 
Wójt odpowiedział, że przesunięcie boiska oraz płotu nastąpi do czerwca, szczegóły będą 
omówione na dodatkowym spotkaniu.  
Radny Witold Stawiarz zadał pytanie na jakim etapie znajduje się Plan Zagospodarowania 
Przestrzennego Gminy. 
Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że plan został wysłany do 25 instytucji do zaopiniowania. 
Po uzyskaniu opinii, będzie wyłożony do konsultacji. Ostateczne zatwierdzenie nastąpi 
prawdopodobnie we wrześniu.  
Radny Bogdan Hutsz zapytał, czy urządzenia na place zabaw dla dzieci powinny posiadać 
atest, czy wystarczy jedynie certyfikat bezpieczeństwa. 
Wójt Gminy odpowiedział, że atest.  
Radny Paweł Sukiennik powrócił do poruszanego wcześniej na sesji problemu tablicy 
świetlnej informującej o ciekawych wydarzeniach w gminie. Uznał, że umieszczenie takiej 
tablicy przy GOK byłoby dobrym rozwiązaniem, a oprócz wyświetlania zapowiedzi 
ciekawych imprez tablica „mogłaby na siebie zarabiać” reklamami.  
Kolejna sprawa poruszana przez radnego dotyczyła uregulowania własności terenu parkingu 
przy kościele w Boronowie.  
Wójt Gminy wyjaśnił, że część terenu należy do gminy, część natomiast do parafii. 
Inwestowanie na całym terenie jest ryzykowne, gdyż teren użyczony nie gwarantuje 
własności i w każdej chwili parafia może wypowiedź umowę użyczenia. Ponadto, mimo iż 
teren należy do parafii, jej działania podlegają  wytycznym Kurii oraz Episkopatu i tam 
zapadają decyzje wiążące dla parafii. 
 
Ad. 16 
 
Nie pojawiły się żadne wnioski.  
 
 
 
Ad. 17 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo, które wpłynęło do Rady od Sołtys Huciska 
Pani Gertrudy Kałdonek, dotyczące wykonania oświetlenia w przysiółku Sitki.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że adresatem tego pisma powinien być Wójt, który 
przygotowuje budżet i pismo takie powinno wpłynąć do Urzędu Gminy w terminie do 30.09.  



8 

 

Wójt Gminy wypowiedział się, że na chwilę obecną nie ma odpowiednich funduszy na 
wykonanie proponowanego zadania. Należałoby zacząć od wykonania projektu oświetlenia, 
gdyż w Sitkach nie istnieje sieć oświetleniowa, a na to w tej chwili nie ma zaplanowanych 
środków.  
Sołtys Gertruda Kałdonek odpowiedziała, że proponuje taką inwestycję teraz, przy okazji 
stawiania nowych transformatorów, co mogłoby zredukować koszty.  
Wójt Gminy odpowiedział, że nie ma takiej możliwości. Każda z inwestycji podlega 
przetargowi i musi być zgodna z projektem. Nie można robić jednej inwestycji przy okazji 
drugiej.  
Radny Bogdan Hutsz potwierdził słowa Wójta. Wyjaśnił, że najpierw należy wystąpić 
o warunki zabudowy do Enionu, na podstawie warunków przygotowuje się projekt, wybiera 
się firmę i przystępuje się do robót. Muszą być zachowane procedury.  
Przewodniczący Rady poinformował radnych, że do rady wpłynęło pismo z Komendy 
Powiatowej w Lublińcu z prośbą o dotację na dodatkowe dyżury Policji w ramach organizacji 
imprez przez gminy. Można się zastanowić nad tą prośbą.  
Wpłynęło również zaproszenie do radnych z Kurii Gliwickiej na nabożeństwo pokutne oraz 
oferta szkolenia dla Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Rady przypomina również radnym o konieczności złożenia oświadczenia 
majątkowego do końca kwietnia. Formularze zostały przygotowane przez pracownika biura 
obsługi rady. 
 
 Ad. 18 
 
Składając życzenia świąteczne Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycie 
i zamknął XIX sesję Rady Gminy w Boronowie. 

 
 

Sporządziła: Ewa Stefanik 

        Przewodniczący Rady Gminy 
         Edward Czyż 
 
 
 


